
ایمان قیاسی درباره  ادامه دار بودن »عصر جدید« و 
که به این برنامه و سپس  همکاری با احسان علیخانی 
کرد: دوستی من  « برمی گردد، اظهار  فصل اول »جوکر
و آقای علیخانی سر جایش است و ادامه داربودن این 
برنامه یک تصمیم مدیریتی است که به تلویزیون و خود 
آقای علیخانی برمی گردد. وی همچنین درباره  دلایل 
غیبت یوسف تیموری در فصل دوم »قهرمان« گفت: تیم 
کید داشتند که از شوخی هایی  سازنده در فصل دوم تا
که در فصل یک مرسوم بود، پرهیز شود و مجری یک نفر 
باشد. ایمان قیاسی ـ مجری »قهرمان« ـ که این روزها با 
تلویزیون همکاری دارد، در گفت گویی با ایسنا در پاسخ به 
اینکه آیا در شبکه نمایش خانگی هم فعالیتی دارد؟ گفت: 
فعلا به جز برنامه »قهرمان« برنامه ای ندارم. این مجری 
« با  که در برنامه های »عصر جدید« و فصل اول »جوکر
احسان علیخانی همکاری داشت، در پاسخ به اینکه آیا 
همکاری اش با احسان علیخانی ادامه دارد؟ توضیح داد: 
« همکاری داشتم اما در فصل دوم  در فصل اول »جوکر
سر برنامه »قهرمان« بودم. دوستی من و آقای علیخانی 
سر جایش است اما ایشان در جای دیگری کار حرفه ای 
می کنند و من هم جای دیگری؛ تا اینکه یک محصول 
مشترک تولید شود تا من هم در آن بگنجم و همکاری 
امیدواریم به زودی همکاری جدیدی  داشته باشیم. 
داشته باشیم. قیاسی در پاسخ  به اینکه آیا احتمال ساخت 
فصل جدید »عصر جدید« وجود دارد؟ بیان داشت: 
ادامه داربودن این برنامه یک تصمیم مدیریتی است که 
به تلویزیون و خود آقای علیخانی برمی گردد. این برنامه 
خیلی پربیننده و دوست داشتنی بود و امیدوارم دوباره 
شاهد آن باشیم. او در ادامه درباره  بازتاب برنامه »قهرمان« 
و همچنین غیبت یوسف تیموری در این فصل  توضیحاتی 
را بیان کرد. قیاسی با بیان اینکه »قهرمان« در فصل دوم 
توانست واقعا عنوان بین المللی را داشته باشد، اظهار کرد: 
»قهرمان« مسابقه ای است که در اغلب کشورهای دنیا 
برگزار می شود و در ایران هم برای دومین سال است که 
برگزار می شود و می توان گفت این برنامه هم شبیه مشابه 
خارجی است و به ویژه فصل دوم آن که چه در بخش مربوط 
حضور شرکت کنندگان خارجی، چه طراحی بازی ها، بیشتر 
به استانداردهای جهانی نزدیک شده است. نکته مهم 
این است که از کشورهای خوبی برای شرکت در مسابقه 

»قهرمان« به ایران آمده اند.

   راستی آزمایی شرکت کنندگان 
خارجی  شرکت کنندگان  حضور  نحوه  درباره  قیاسی 

کرد: هم در فضای مجازی  در برنامه »قهرمان« تصریح 
تبلیغات داشتیم و هم اینکه چون این شرکت کنندگان به 
همه کشورها می روند و شرکت می کنند، برایشان جذاب 
بود و در این مسابقه هم شرکت کردند. برای شرکت کنندگان 
راستی آزمایی صورت گرفت اما شرکت کنندگان خارجی با 
توجه به اینکه در کشورهای خود قهرمان بودند، امتحان 
مدنظر  که  اِلِمان هایی  حال  این  با  بودند،  داده  پس 
تیم برنامه ساز بود فرقی نمی کرد و راستی آزمایی هم از 
شرکت کنندگان خارجی و هم از شرکت کنندگان داخلی 
صورت گرفت و شرکت کنندگان از کشورهایی نظیر ایرلند، 
آلمان، لهستان، برزیل، نیجریه، لبنان، روسیه، ایتالیا و... 
در این مسابقه حضور داشتند که هر کدام در کشور خود 
نینجا وَریِر بودند. چنین مسابقاتی سال هاست در دنیا برگزار 
می شود و ما با وجود اینکه دو فصل برگزار کرده ایم خیلی زود 
جا افتاد و مورد استقبال قرار گرفت. او در ادامه درباره  عنوان 
بین المللی مسابقه »قهرمان« بیان کرد: عنوان بین المللی 
داشته  خارجی  شرکت کننده  چند  صرفا  که  نیست  این 
باشیم. عنوان بین المللی یعنی اینکه این برنامه از نظر 
استانداردهای پخش در دنیا، قابل پخش باشد، از تعداد 
، نورپردازی، صدابرداری  دوربین  گرفته تا نوع طراحی دکور
و موارد دیگر باعث شده تا »قهرمان« قواره بین المللی به 
خود بگیرد. در حال حاضر این برنامه با مسابقاتی در کشور 

استرالیا و آلمان برابری می کند.

   ماجرای غیبت »تیموری« 
قیاسی درباره غیبت یوسف تیموری و اجرای خود در 
فصل دوم »قهرمان«، اظهار کرد:  آقای تیموری  در فصل 
دوم ما در سرکار سریال آقای منوچهر هادی بود که همزمان 
با ضبط برنامه »قهرمان« همراه شد و از طرفی تیم برنامه ساز 
و آقای ملک آبادی ـ کارگردان و تهیه کننده »قهرمان« ـ را 
کیدشان این بود که محور  ورزشی تر دیدند به همین دلیل تا
برنامه به رقابت شرکت کنندگان باشد و در نهایت تصمیم 
بر این شد که به تنهایی برنامه را اجرا کنم. هرچند دیگر 
فصل دو اجرایی گذشته اینکه فرم و محتوا را در نظر نگیریم 
و احساس کنیم دو نفر بیایند که با هم شوخی و مزه پرانی 
کنند، دیگر جذابیتی ندارد و فصل آن گذشته است حتی 
در مواقعی هم حضور من هم می تواند کمرنگ تر باشد و 
به نظرم باید به اصل موضوع پرداخته شود. تیم سازنده 
کید داشتند که پرهیز شود از شوخی هایی  در فصل دوم تا
که در فصل یک مرسوم بود. فصل دوم نگاه متفاوتی وجود 
کید کرد: رسالت برنامه »قهرمان«  داشت. وی در پایان تا
این بود که شرکت کنندگان از ۱۸ کشور دنیا بیایند و ایران را 
ببینند آنها ابتدا نگاه دیگری به ایران داشتند و آمده بودند 
که شرکت کنندگان ما را حذف کنند اما وقتی از نزدیک ایران 
را دیدند بهت زده شدند و این مهم ترین رسالت برنامه 
»قهرمان« بود که این به تعامل و همکاری بسیار خوب 

شبکه سه سیما برمی گردد.
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a r m a n m e l i . i r
سینما

بابک خواجه پاشا: 

سینمای کوتاه دست یافتنی است
سینما  کارگردان  خواجه پاشا،  بابک 
کوتاه طعم بسیار لذیذ و  گفت: سینمای 
دوست داشتنی  دارد چرا که دست یافتنی 
در  اظهارکرد:  خواجه پاشا  بابک  است. 
سال هایی که من کار تئاتر می کردم و تازه 
با سینما آشنا شده بودم، دوست داشتم 
وارد میدان فیلمسازی شوم. همان زمان 
دوربین ساده ای را که پدرم در خانه داشت، 
که  کمک یک تنگ ماهی  برداشتم و به 
در خانه داشتیم و همراهی یک دوست، 
شروع به ساخت یک فیلم کوتاه کردیم. وی 
افزود: همان فیلم را حدود ۲۳ سال قبل به 
جشنواره ای ارسال کردم و پذیرفته شدن آن 
برای من تبدیل به یک آغاز شد. آنجا بود که 
فهمیدم می توان فیلم ساخت و همان زمان 
وارد میدان سینمای کوتاه شدم. سینمای 
کوتاه طعم بسیار لذیذ و دوست داشتنی 
دارد چرا که دست یافتنی است و در همین 
بسیار  حرف های  می توان  ساده  فرآیند 
ح کرد و روی جهان اطراف  عمیقی را مطر
گذاشت. خواجه پاشا درباره تجربه  تأثیر 
سینمای  منطقه  جشنواره  در  داوری 
جوانان مشهد هم گفت: وقتی فیلم های 
حاضر در این رویداد را دیدم، برخی از آثار 
به شدت من را خوشحال کرد و باید اعتراف 
کنم از تماشای آن ها کیف کردم. حالم خوب 
بود که می دیدم در میان فیلمسازان جوان 
ایرانی، شاهد ظهور استعدادهایی هستیم 
که می توان با تماشای آثار خلاقانه شان 
از آن ها تأثیر گرفت و لذت برد. کارگردان 
فیلم سینمایی »در آغوش درخت« افزود: 
واقعیت نشان می دهد سینمای ایران در 
آینده هم پررونق خواهد بود و از سطح 
امروز هم می تواند فراتر برود. مشروط به 
اینکه از این استعدادهای جوان به درستی 
حمایت کنیم. باید دست بچه هایی را که 
کار می کنند و احساس  در شهرستان ها 
می کنند از جریان اصلی فیلمسازی دور 
افتاده اند، بگیریم و به آن ها یادآوری کنیم 
که عبور از این مسیر چندان هم سخت 
نیست. خواجه پاشا در پایان صحبت هایش 
بیان کرد: فیلمسازان جوان نباید بترسند 
مسیر  از  را  سینما  به  عشق شان  باید  و 
تلاش و تکرار تلاش برای به دست آوردن 
کنند. شصت ونهمین  مهارت، محافظت 
جشنواره منطقه ای سینمای جوان مشهد 
- مهروشید از ۱۷ تا ۲۰ شهریورماه ۱۴۰۳ در 

مشهد در حال برگزاری است.

کره شمالی در جریان  کیم جونگ  اون« رهبر  «
سالگرد  ششمین  و  هفتاد  مناسبت  به  سخنرانی 
تاسیس »جمهوری دموکراتیک خلق کره« اظهارکرد 
که کشورش باید میزان تسلیحات اتمی را به بطور 
تصاعدی افزایش دهد. به گزارش ایرنا، خبرگزاری 
کرد:  کره اعلام  رویترز با استناد به خبرگزاری مرکز 
کنون  کید کرد که این کشور ا »اون«، رهبر کره شمالی تا
در حال اجرای سیاست ساخت نیروی هسته ای 
برای افزایش »تصاعدی« تعداد سلاح های اتمی 

است. بنا بر این گزارش رهبر کره شمالی به مناسبت 
سالگرد تاسیس »جمهوری دموکراتیک خلق کره« 
در روز دوشنبه )روزگذشته به وقت محلی( سخنرانی 
کرد. »اون« در این سخنرانی گفت: پیونگ یانگ باید 
توانمندی هسته ای و آمادگی خود را برای استفاده 
صحیح از این توان، در هر زمان معین برای تضمین 
حقوق امنیتی کشور به طور کامل تری آماده کند. 
رهبر کره شمالی در این باره افزود: برای رویارویی 
با تهدیدات مختلف ناشی از ایالات متحده و هم 

پیمانانش، به یک حضور نظامی قوی نیاز است. 
رسمی  عنوان  تحت  کره شمالی  ایرنا،  گزارش  به 
خ ۹ سپتامبر  جمهوری دموکراتیک خلق کره در مور
۱۹۴۸ برابر با ۱۸ شهریور ۱۳۲۷ تاسیس شد. دوشنبه 
۱۹ شهریورماه ۱۴۰۳ ولادیمیر پوتین، رئیس جمهوری 
روسیه و شی جین پینگ رئیس جمهوری چین بطور 
گانه، هفتادو ششمین سال تاسیس این کشور  جدا
گفته و بر افزایش همکاری ها  را به »اون« تبریک 

کید کردند. تا

»کیم جونگ  اون«  خواستار افزایش تصاعدی سلاح اتمی

بیـــنالمـــلل
 

 

گــــزارش
کستان تداوم تنش های سیاسی پا

کره بسته شد عمران خان: درهای مذا

کستان  کم و احزاب مخالف پا تنش ها میان جناح حا
درپی بازداشت بی سابقه تعدادی از نمایندگان پارلمان 
وابسته به حزب عمران خان وارد مرحله ای جدیدی شد 
کستان با  و این درحالی است که نخست وزیر برکنار شده پا
متهم کردن تشکیلات نظامی به فریب کاری، گفت: از امروز 
کره بسته می شود. به گزارش شبکه های خبری  درهای مذا
کستان، عمران خان نخست وزیر سابق و بنیانگذار  پا
حزب جنبش عدالت )پی تی آی( در حاشیه جلسه دادگاه 
طی گفت وگو با خبرنگاران به بازداشت شماری از اعضای 
کنش نشان داد. وی با  حزب خود در پارلمان ملی وا
دفاع از اظهارات »سروزیر« جنجالی دولت خود در ایالت 
خیبرپختونخوا، اظهار داشت: آن دسته از اعضای جنبش 
عدالت که به دلیل اظهارات سروزیر ایالت خیبرپختونخوا 
عذرخواهی می کنند در حقیقت ترسو هستند و باید این 
کستان که  حزب را ترک کنند. نخست وزیر برکنار شده پا
کنون در ارتباط با چند پرونده امنیتی و فساد در  هم ا
زندان بسر می برد، تشکیلات قدرتمند نظامی و جناح 
کم فعلی را به فریب کاری متهم کرد و گفت: از امروز  حا
کره با  کره روی میز نیست و درهای مذا دیگر گزینه مذا
نظام و هر طرف دیگری بسته شده است. پس از اجتماع 
بزرگ روز یکشنبه طرفداران عمران  خان در حومه شهر 
اسلام آباد و وقوع چند درگیری در محل برگزاری این تجمع 
، مجوز برگزاری اجتماع سیاسی  بین پلیس و افراد حاضر
حزب جنبش عدالت لغو شد. هم چجین تعدادی از 
کستان وابسته به حزب عمران  نمایندگان مجلس ملی پا
خان توسط نیروهای پلیس بازداشت شدند. برخی از 
این شخصیت های سیاسی نیز درحالی که در داخل 
پارلمان حضور داشتند توسط نیروهای پلیس بازداشت 
کستان درحالی ارتش و  شدند. نخست وزیر سابق پا
تشکیلات قوی امنیتی کشورش را به طور مستقیم متهم 
به فریب کاری و نابودی حزب خود می کند که پیشتر ضمن 
کره با رهبران دولت و ارتش، گفته بود که  آمادگی برای مذا
از نظر وی توهین به نهادهای نظامی یا تضعیف ارتش 
هرگز قابل قبول نیست. عمران  خان که از تابستان ۱۳۹۷ 
تا فروردین سال ۱۴۰۱ کرسی نخست وزیری را در اختیار 
داشت، از تابستان سال گذشته )۱۴۰۲( به دلیل اتهامات 
در پرونده های متعدد فساد مالی، سیاسی و امنیتی در 

زندان به سر می برد.

دیمیتری پسکوف: 

»پوتین«درمجمععمومیسازمانمللشرکتنمیکند
کوتــــاه

روسیه  رئیس جمهور  کرد:  اعلام  کرملین  سخنگوی 
شرکت  ملل  سازمان  عمومی  مجمع  سالانه  نشست  در 
نخواهد کرد، زیرا ایالات متحده میزبان مناسبی برای چنین 
رویدادهایی نیست. »دیمیتری پسکوف« سخنگوی کاخ 
کرملین( در نشست خبری گفت:  ریاست جمهوری روسیه )
»ولادیمیر پوتین« امسال نیز در نشست مجمع عمومی 
سازمان ملل در نیویورک حضور نخواهد یافت. پسکوف 
افزود: پوتین برنامه ای برای رفتن به نیویورک ندارد. او در 
سال های اخیر به آنجا نرفته است. ایالات متحده کشوری 
است که تعهدات خود را به عنوان میزبان مقر سازمان ملل 
به بهترین نحو انجام نمی دهد. بنابراین، احتمالا در حال 
حاضر مکان مناسبی برای سفر نیست. بنابر گزارش شبکه 
راشاتودی، آخرین باری که پوتین در نشست مجمع عمومی 

سازمان ملل شرکت و سخنرانی کرد در سال ۲۰۱۵ بود. او در 
سال ۲۰۲۰ نیز یک سخنرانی از پیش ضبط شده در این مراسم 
قرائت کرد. ریاست هیأت روسیه در نشست امسال مجمع 
عمومی سازمان ملل را »سرگئی لاوروف« وزیر امورخارجه 
روسیه بر عهده خواهد داشت. مقامات روسیه بارها آمریکا 
را به عدم اجرای تعهداتش در سازمان ملل متهم کرده و به 
تاخیرهای طولانی در صدور ویزا برای پرسنل دیپلماتیک 
روسیه اشاره دارند. ایالات متحده در آوریل ۲۰۲۳ از ورود 
روزنامه نگاران روس همراه لاوروف به مقر سازمان ملل 
گاندا متهم  خودداری کرد و مقامات واشنگتن آنها را به پروپا
کردند. سخنگوی کرملین همچنین درباره حملات اوکراین 
کید کرد که هیچ راهی برای  به مناطق مسکونی در روسیه تا
مرتبط ساختن حملات شبانه به مناطق مسکونی با جنگ 

وجود ندارد. او افزود: رژیم کی یف به نشان دادن ماهیت 
خود ادامه می دهد. اینها دشمنان ما هستند. بنابراین، 
باید به عملیات نظامی ادامه دهیم تا از خود در برابر چنین 
چهره ای از چنین رژیمی محافظت کنیم. این مقام روس 
خاطرنشان کرد: کرملین معتقد است که سربازان روس تجربه 
قابل توجهی پسکوف گفت: کرملین قصد ندارد مناظره های 
تلویزیونی بین نامزدهای انتخابات ریاست جمهوری آمریکا 
را تماشا کند. وی در پاسخ به سوالی در این باره افزود: نه، ما 
برنامه ای برای تماشا نداریم. انتظارداشتن چیزی ]از این 
کار رای دهندگان آمریکایی  کار ما نیست. این،  بحث ها[ 
است. سخنگوی ریاست جمهوری روسیه در ادامه احتمال 
اینکه ولادیمیر پوتین تماس های بین المللی داشته باشد 
را رد نکرد و گفت: تماس های بین المللی ]پوتین[ را منتفی 
نمی دانیم. در این باره به شما اطلاع رسانی خواهیم کرد و 
به علاوه تعدادی دیدار با رئیس جمهور نیز انجام می شود، اما 
در قالب پشت درهای بسته. پسکوف در بخش دیگری از این 
نشست خبری یادآور شد رئیس جمهور روسیه، مرحله فعال 
مانورهای راهبردی اقیانوس Ocean ۲۰۲۴- را از طریق ویدئو 
کنفرانس دنبال خواهد کرد.به گزارش اسپوتنیک، وزارت دفاع 
روسیه پیش از این اعلام کرد که نیروی دریایی روسیه رزمایش 
راهبردی برنامه ریزی شده  »Ocean-۲۰۲۴« را در اقیانوس آرام 
و منجمد شمالی، دریای مدیترانه، خزر و بالتیک آغاز کرده 
است. این رزمایش تا ۱۶ سپتامبر ادامه خواهد داشت. وی 
توضیح داد: پوتین روز سه شنبه ۱۰ سپتامبر نیز در کرملین 
به کار خود ادامه می دهد. بنابراین، او در آغاز مرحله فعال 
 »۲۰۲۴-Ocean«  رزمایش های فرماندهی و ستادی راهبردی
از کرملین و به صورت ویدئو کنفرانس این رزمایش را دنبال 
خواهد کرد. سخنگوی کاخ کرملین اعلام کرد رئیس جمهور 
روسیه بیانیه ای نیز در این رابطه خواهد داد. این مقام روسیه 
همچنین در پاسخ به سوالی درباره تمرینات ناتو که همزمان 
کید کرد این یک  با رزمایش  »Ocean-۲۰۲۴« برگزار می شود، تا

روش معمول برای انجام تمرینات متقابل است.

رزمایش ناتو در نزدیکی روسیه
در  )ناتو(  شمالی  آتلانتیک  پیمان  عضو  کشورهای 
نزدیکی مرزهای روسیه مجموعه ای از رزمایش ها را آغاز 
کردند که تا پایان فصل پاییز ادامه خواهند داشت. به 
گزارش ایزویتستیا، این رزمایش های ناتو مشتمل بر ۱۲ 
مورد است که در نزدیکی مرز شرقی روسیه برگزار می شوند. 
استونی و فنلاند و سایر کشورها برای مشارکت در این 
کی از آن  گزارش ها حا کرده اند.  رزمایش اعلام آمادگی 
است که این رزمایش ها را کریستوفر کاولی، ژنرال ارتش 
کستروت  آمریکا رهبری خواهد کرد. آلمان رزمایش »فا
( آغاز کرده و این  ثابت قدم« را از ۹ سپتامبر )۱۹ شهریور
رزمایش ادامه خواهد داشت. یونان نیز از ۳۰ سپتامبر 
( رزمایش »Ramstein Flag« را  کتبر )۲۰ مهر ( تا ۱۱ ا )۹ مهر
 ) کی نیز در ۸ سپتامبر )۱۸ شهریور برگزار خواهد کرد. اسلوا
رزمایش شیمیایی-بیولوژیکی خود با نام »دره سمی« ) 
Toxic Valley( را آغاز کرده است. کشورهای دیگر همچون 
مجارستان، فنلاند، ترکیه و بلغارستان نیز در پاییز رزمایش 
برگزار خواهند کرد.  کارشناسان نظامی روسیه معتقدند 
این رزمایش ها، آزمایشی برای طرح های جنگ های آینده 
ح ها که همیشه مورد حمایت  هستند. یکی از از این طر
آمریکا و ناتو قرار گرفته است، تمایل لهستان برای محاصره 

کالینینگراد است.

پکن:

 تایوان بخشی  جدا نا پذیر از چین است
کید کرد که  سخنگوی وزارت خارجه چین بار دیگر تأ
جزیره خودمختار تایوان، بخشی جدایی ناپذیر از قلمرو 
گزارش راشاتودی، »مائو نینگ«  کشور است. به  این 
که  کرد  کید  سخنگوی وزارت خارجه چین بار دیگر تأ
ک چین است.  تایوان بخشی جدایی ناپذیر از قلمرو و خا
وی دراین باره گفت: آب های تنگه تایوان از هر دو سواحل 
به سمت دریا به چندین منطقه از جمله آب های داخلی، 
دریای سرزمینی، منطقه همجوار و منطقه انحصاری 
اقتصادی تقسیم می شود. هفته گذشته خبرگزاری رویترز 
گزارش داد که مقامات تایوان به دنبال افزایش هزینه های 
تازگی  به  تایوان  این منطقه هستند. مقامات  نظامی 
پیشنهاد داده اند که هزینه های دفاعی خود را به ۲۰.۲ 
میلیارد دلار در سال آینده افزایش دهند که در نوع خود 
رکورد به حساب می آید. این رقم افزایشی ۷.۷ درصدی 
نسبت به هزینه های دفاعی تایوان در سال ۲۰۲۳ را نشان 
می دهد و معادل ۲.۴۵ درصد از تولید ناخالص داخلی 
تایوان است. »لای چینگ ته« رئیس منطقه تایوان پیشتر 
ح کرد. »تسای  پیشنهاد افزایش هزینه های دفاعی را مطر
اینگ ون« رئیس پیشین تایوان هم در طول مدت قدرت 
خود بین سال های ۲۰۱۶ تا ۲۰۲۴، هفت بار هزینه های 
دفاعی تایوان را افزایش داد که تقریبا بودجه دفاعی این 
جزیره را دو برابر کرد. گفته می شود که آمریکا، تایوان را 

مجبور می کند تا هزینه های نظامی خود را افزایش دهد.

ح کرد ج نژاد مطر میدیا فر

»تار و تاریخ« را ادامه می دهم
ارائه  طراح و آهنگساز پروژه »تار و تاریخ« ضمن 
روی  پیش  پروژه  این  در  آنچه  درباره  توضیحاتی 
مخاطبان قرار داده از مدیران وزارت میراث فرهنگی 
و گردشگری خواست تا مساعدت بیشتری با او داشته 
، نوازنده و طراح پروژه  ج نژاد آهنگساز باشند. میدیا فر
، بیان کرد:  موسیقایی »تار و تاریخ« در گفت وگو با مهر
بیش از سه سال است که پروژه »تار و تاریخ« فعالیت 
کنون به شهرها و استان های بسیاری  خود را آغاز کرده و تا
سفر کرده ایم. تنها چهار استان همدان، آذربایجانغربی، 
گرگان و زنجان باقی مانده که »تار و تاریخ« به آنها سفر 
کند و در آنجا اثری را ضبط کنیم. تا به امروز برای ضبط 
تابلو موزیکال هایِ »تار و تاریخ« به بیش از ۱۱۰ شهر 
سفر کرده ایم. وی افزود: روند ضبط آثار در پروژه »تار 
و تاریخ« به این صورت است که قطعات بر طبق بناها 
و قصه های مرتبط آنها ساخته و پرداخته شده است، 
سپس در استودیو ضبط و پس از آن برای ضبط تصویر 
به لوکیشن های مورد نظر سفر می کنیم. این روندی 
است که تا همین امروز ادامه داشته و آداب پروژه بوده 
است. در حقیقت ترجیح می دهم نسخه صوتی درست و 
حسابی از آثار داشته باشیم. این آهنگساز و نوازنده بیان 
کنون در سفرهایمان  داشت: از حدود ۱۵۰ لوکیشنی که تا
داشته ایم تنها ۴۰ لوکیشن بوده که نیاز به مجوز داشته 
که به اعتقاد  است. ذکر این نکته هم ضروری است 
کنون آثار باستانی در کشور ما حراست درست و  من ا
دقیقی نمی شوند و شاید فراوانی قلعه ها و کاروانسراها و 
ارگ ها باعث کم توجهی برخی مدیران به این گنج های 
بی مانند شده، کما اینکه بسیاری از لوکیشن ها به امید 
خدا رها شده و در آستانه تخریب هستند. طراح و مجری 
پروژه »تارو تاریخ« در ادامه صحبت های خود با اشاره 
به فعالیت هایی که در پروژه طی هفته های اخیر انجام 
گرفته است، اظهار کرد: گاهی مدیری یا فردی در یک 
سازمان تصمیمی می گیرد که هزینه بزرگی را برای همه 
ایجاد می کند که اصلا لازم نیست. برای استعلام وضعیت 
هنرمندان ساز و کار مشخصی تبیین شده که می تواند 
مورد توجه همه بخش های مدیریتی قرار گیرد. وقتی 
که پاسخ استعلامات را می دهد مشکلی  نهاد مرجع 
را تشخیص نداده، یعنی تمام این برخوردها ناصواب 
است. البته که من تلاش می کنم به مسیری که در حوزه 
معرفی تاریخ کشورم انتخاب کردم، ادامه دهم کما اینکه 
کنون به احترام عزیزانی که می دانم در وزارتخانه  من تا
میراث فرهنگی دغدغه دارند صبوری هم کردم و باقی 

مسیر را طی خواهم کرد.

ایمان قیاسی:

امیدوارم دوباره شاهد »عصر جدید« باشیم


